
Gdańsk, 12.01.2025 r. 

Beata Jankowiak 

Radna Miasta Gdańska 

Szanowna Pani 

Aleksandra Dulkiewicz 

Prezydent Miasta Gdańska 

INTERPELACJA nr 007/24
Ja, niżej podpisana Radna Miasta Gdańska, na podstawie art. 24 ust. 3 ustawy z 
dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz.U. z 2020 r. poz. 713) składam 
interpelację w sprawie przeniesienia skateparku na terenie dzielnicy Suchanino. 

Szanowna Pani Prezydent, 

Z niepokojem przyjmuję informację o możliwości likwacji skateparku mieszczącego 
się na terenie dzielnicy Suchanino (ulica Paganiniego). Jest to miejsce uczęszczane 
przez dzieci, młodzież, dzięki czemu spędzają aktywnie czas na świeżym powietrzu. 
Budowa żłobka jest bardzo ważną inwestycją dla dzielnicy, ale wzbudza również 
negatywne emocje w związku z zapowiedzią likwidacji istniejącego na tym terenie 
skateparku. Skatepark istnieje w tym miejscu od wielu lat, a w ostatnim czasie był 
rozbudowany. 

W związku z powyższym proszę o udzielenie odpowiedzi na pytania: 

- Czy planowane jest przeniesienie skateparku w inne miejsce na terenie dzielnicy 
Suchanino? 

- Czy aktualne elementy skateparku są możliwe do przeniesienia, bez ich 
uszkodzenia? 

Z poważaniem, 
Beata Jankowiak 
Radna Miasta Gdańska

Klub Radnych Koalicji Obywatelskiej 
w Radzie Miasta Gdańska 
Nowy Ratusz, ul. Wały Jagiellońskie 1 
80-853 Gdańsk 

Wpłynęło 13.01.2025 r.


